
ZAPISNIK 
 
VII. SEJE PARLAMENTA  
DIJAŠKE SKUPNOSTI GSŠRM KAMNIK 
V ŠOLSKEM LETU 2022/23 
 
četrtek, 18. 5. 2023, 3. šolsko uro 
 

 
Seja je potekala v učilnici 44. Vodil jo je Predsednik Matic Hrabar.  
 
Na začetku je bila ugotovljena prisotnosti in potrjen dnevni red seje. 
 
Na seji niso bili prisotni člani: Lorena Jovič (1.A) Miha Olishevsky (1.C), Neža Kolar 
Petrovčič (1.Č), Tinkara Baloh (1.G), Luka Vettorazzi (2.C), Lara Melloni (3.Č), Žan 
Razboršek (4.A), Matic Šubelj (4.D), Anja Razpotnik (4.E), Tjaša Kovačič (4.F).  
 
Dnevni red: 

1. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23 
2. Dogodki DS 
3. Poročilo s seje Sveta šole 
4. Aktualno dogajanje v zvezi s šolskim življenjem 
5. Razno 

 
1) 
Predsednik je parlamentu predstavil Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23, ki ga je 
pripravilo Predsedstvo. Izpostavil je glavne točke poročila in odprl kratko razpravo. 
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik soglasno sprejema Poročilo o realizaciji letnega 
delovnega načrta DS GSŠRM Kamnik za šolsko leto 2022/23. 
 
2) 
Predsednik je odprl razpravo o dogodkih, ki jih je in bo do izteka mandata organizirala dijaška 
skupnost.  
 
Najprej je pojasnil, da za drugi krog učne pomoči ni bilo dovolj prijavljenih prostovoljcev. Nato 
je podal še poročilo o izvedbi dobrodelnega koncerta in zabave dijaške skupnosti ter 
evrovizijskega sleepoverja, ki so potekali prejšnji teden. 
 
Predsednik je predal dogovor z vodstvom šole, da se petkove parade ljubljanskih maturantov 
udeleži vsak individualno, če to želi. Čeprav pouk uradno poteka, neopravičenih ur ne bo.  
 
Znova je stekla kratka razprava o predaji ključa med 3. in 4. letniki, ki bo potekala 22. maja od 
12:50 do 13:35. Vsak od razredov mora izbrati 5 predstavnikov oz. tekmovalcev - predsednika 
razreda, dve dijakinji in dva dijaka.  
 
Predal je povabilo Gimnazije Poljane na Gimnazijado, ki bo potekala 29. in 30. septembra v 
Ljubljani. Če želimo pri izvedbi kulturnega dogodka sodelovati, moramo do 2. junija kot šola 
prijaviti svoje nastopajoče.   
 
3) 
Predstavnika dijakov v Svetu šole sta poročala o (korespondenčni) 16. seji Sveta šole, ki je 
potekala do 5. 5. 2023. Izpostavila sta sklep o omejitvi vpisa in pridružitev šole k Zvezi gimnazij 
Slovenije kot ene od ustanoviteljic. 



SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z dogajanjem na 16. seji Sveta šole 
dne 5. 5. 2023.    
 
4) 
Predsednik je odprl razpravo o aktualnih zadevah.  
 
Člani Parlamenta so se na kratko pogovorili o pitnikih v avli in obvestilih po zvočnikih. 
 
Predlagali so tudi, da bi dijaki lahko točili sokove med kosilom.  
 
5)  
Predsednik se je pod točko razno vsem prisotnim zahvalil za podporo in sodelovanje v zadnjih 
dveh letih mandata. Zahvalil se je tudi ožji ekipi, ki je skrbela za ažurno in konstruktivno 
delovanje dijaške skupnosti. Vsem dijakom je zaželel srečo v naslednjem šolskem letu in 
izrazil željo, da se bo aktivno delo dijaške skupnosti nadaljevalo. 
 
Predsednik je sejo zaključil ob 10:30.  
 
Zapisal: 
 

Podpredsednica 
Pia Rihter 

 
Predsednik 

Matic Hrabar
 
 
 
Kamnik, 18. 5. 2023 
 
V vednost:  

● člani Parlamenta, 
● mentor DS, 
● vodstvo šole, 
● arhiv – Dijaška skupnosti. 

 
 


